

EMPLOYMENT STANDARDS ACT

LOI SUR LES NORMES D'EMPLOI

Pursuant to subsection 4(1) of the *Employment Standards Act*, the Commissioner in Executive Council orders as follows:

Le Commissaire en conseil exécutif, conformément au paragraphe 4(1) de la *Loi sur les normes d'emploi*, décrète ce qui suit :

1. The attached City of Whitehorse Firefighters Exemption Regulation is hereby made.

1. Le Règlement exemptant les pompiers de la Ville de Whitehorse est par les présentes établi.

Dated at Whitehorse, in the Yukon Territory, this 9th day of August, 1993.

Fait à Whitehorse, dans le territoire du Yukon, ce 9 août 1993.

Commissioner of the Yukon

Commissaire du Yukon

**CITY OF WHITEHORSE FIREFIGHTERS
EXEMPTION REGULATION**

1. Part 2 of the *Employment Standards Act* does not apply to a firefighter employed by the City of Whitehorse whose contract of employment is governed by the collective agreement between the City of Whitehorse and the International Association of Firefighters, Local 2217.

**RÈGLEMENT EXEMPTANT LES POMPIERS
DE LA VILLE DE WHITEHORSE**

1. La partie 2 de la *Loi sur les normes d'emploi*, ne s'applique pas aux pompiers employés par le Ville de Whitehorse dont le contrat d'emploi est régi par la convention collective conclue entre la Ville de Whitehorse et la section locale n° 2217 de l'Association internationale des pompiers.